

**SUPREME COURT OF CANADA -- JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS AND MOTIONS**

OTTAWA, 2005-10-27. THE SUPREME COURT OF CANADA HAS TODAY DEPOSITED WITH THE REGISTRAR JUDGMENTS IN THE FOLLOWING APPLICATIONS FOR LEAVE TO APPEAL AND MOTIONS.

FROM: SUPREME COURT OF CANADA (613) 995-4330

**COUR SUPRÊME DU CANADA -- JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION ET REQUÊTES**

OTTAWA, 2005-10-27. LA COUR SUPRÊME DU CANADA A DÉPOSÉ AUJOURD'HUI AUPRÈS DE LA REGISTRAIRE LES JUGEMENTS DANS LES DEMANDES D'AUTORISATION D'APPEL ET LES REQUÊTES SUIVANTS.

SOURCE: COUR SUPRÊME DU CANADA (613) 995-4330

---

COMMENTS/COMMENTAIRES: [comments@scc-csc.gc.ca](mailto:comments@scc-csc.gc.ca)

**APPLICATIONS FOR LEAVE / DEMANDES D'AUTORISATION:**

Note for subscribers:

For those subscribers requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at <http://www.scc-csc.gc.ca>. Click on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l'intention des abonnés :

Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d'autorisation seront affichés dans un délai de 24 heures à l'adresse suivante : <http://www.scc-csc.gc.ca>. Vous pourrez les consulter en cliquant sur « Dossiers », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

**GRANTED / ACCORDÉE**

*Her Majesty the Queen v. David Raymond Couture* (B.C.) (Crim.) (30975)

Coram: McLachlin / Binnie / Charron

**DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS**

*Eamonn P. McEnaney v. General Accident Assurance Company of Canada* (Ont.) (30916)

Coram: McLachlin / Binnie / Charron

*Robert Fetherston v. Attorney General of Canada* (F.C.) (30951)

Coram: Major / Fish / Abella

*Irving Oil Limited v. Executive Director of Assessment* (N.B.) (31007)

(The application for an extension of time is granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. / La demande de prorogation de délai est accordée et la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

Coram: Major / Fish / Abella

*Natalie Grass, a minor by her litigation guardian Marilyn Grass, et al. v. Fay Weisberg* (Ont.) (31015)  
(The motions for extension of time are granted and the application for leave to appeal is dismissed with costs. The application for leave to cross-appeal is dismissed with costs. / Les requêtes en prorogation de délai sont accordées et la demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. La demande d'autorisation d'appel-incident est rejetée avec dépens.)

Coram: Major / Fish / Abella

*Julia Hayley Meyers by her next friend Klara Natalie Meyers, et al v. Walter Moscovitz* (Alta.) (30940)

Coram: Binnie / Fish / Abella

---

**MOTIONS / REQUÊTES:**

(The judgment will be available shortly at: / Le jugement sera disponible sous peu à:

<http://www.lexum.umontreal.ca/csc-scc/en/rec/html/2005scc059.wpd.html>

<http://www.lexum.umontreal.ca/csc-scc/fr/rec/html/2005csc059.wpd.html>)

**30477 Procureur général du Québec et ministre de la Justice du Québec c. Conférence des juges du Québec, et autres - ET - Procureur général du Québec, et autre c. Morton S. Minc, et autres - ET - Conférence des juges municipaux du Québec c. Conférence des juges du Québec, et autres** (Qc) (Civile) (Autorisation)  
**2005 SCC 59 / 2005 CSC 59**

Coram : La juge en chef McLachlin et les juges Major, Bastarache, Binnie, LeBel, Deschamps, Fish, Abella et Charron

**DISMISSED WITHOUT COSTS / REJETÉES SANS DÉPENS**

---